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صالحی: پرونده محکومیت مهرداد سراجی به کمیته 
استیناف ارسال نشده است

اســتیناف  کمیته  رئیس 
درخصــوص مطلب منتشــر 
شــده از ســوی عضو کمیته 
استیناف فدراســیون فوتبال 
تاکید کرد صرفــا اظهار نظر 
شخصی بوده و مبین دیدگاه 
و نظر کمیته استیناف نیست. 
بــه گــزارش گروه ورزشــی 
مردم ســالاری، علیرضا صالحی رییس کمیته اســتیناف در پی انعکاس نوشتار 
سیدعباس موسوی عضو این کمیته که تحت عنوان »انتقاد نایب رئیس کمیته 
اســتیناف از حکم عجیب کمیته اخلاق« در تاریخ 23 بهمن 1400 در ســایت 
طرفداری منتشر شده اســت، گفت: تاکنون پرونده مربوط به محکومیت آقای 
مهرداد سراجی به این کمیته ارسال نشده و اساسا از تجدیدنظر خواهی و مبنای 
صدور حکم محرومیت ایشان بی اطلاع هستیم. وی ادامه داد: طبق بند 1 ماده 
10 مقررات انضباطی فدراســیون فوتبال، کمیته استیناف مسئول رسیدگی به 
تجدیدنظر خواهی اشخاص از آرای غیر قطعی کمیته انضباطی، کمیته اخلاق و 
کمیته وضعیت بازیکنان می باشد و بررسی بازه زمانی چند ماهه فرایند دادرسی 
هر یک از کمیته های قضایی فدراســیون و نیز تصمیمات هیات رئیسه محترم 
و سایر قسمت های فدراســیون، از صلاحیت ذاتی کمیته استیناف خارج است. 
رییس کمیته اســتیناف افزود: بند 13 ماده 21 مقررات مذکور، تکلیف بر توجه 
کامل رئیس و کلیه اعضای رکن قضایی به وصف محرمانگی و بی طرفی، و پرهیز 
از هرگونه اظهار نظر در خصوص پرونده و محتویات آن و نیز مصاحبه با رسانه ها 
تا قبل از صدور رای دارد. صالحی در پایان تصریح کرد: با تاکید بر ضرورت رعایت 
مقررات، نوشتار آقای موسوی صرفا اظهار نظر شخصی بوده و مبین دیدگاه و نظر 

کمیته استیناف نیست.

دومین پیروزی تیم فوتسال زیر ۱۹ سال ایران در 
مسابقات کافا

تیم فوتسال زیر 1۹ سال 
کشــورمان با پیــرزوی برابر 
تاجیکســتان موفق شــد به 
دومین برد خود در مسابقات 
به گزارش  یابد.  کافا دســت 
ورزشــی مردم سالاری،  گروه 
تیم فوتســال زیر 1۹ ســال 
ایران در دومین دیدار خود در 
مسابقات کافا برابر تاجیکستان قرار گرفت و موفق شد این تیم را با نتیجه 2 بر 
یک شکست دهد. تیم ایران موفق شد در اولین دیدار خود افغانستان را با نتیجه 
10 بر 3 شکســت دهد.  شــاگردان »علی صانعی« در این مسابقات با تیم های 
افغانستان، قرقیزستان، تاجیکستان و ازبکســتان همگروه هستند. قرقیزستان 
میزبان این مسابقات است. میرحسین صبوحی، میلاد رجب زاده گلی، علی عبد 
معبودی، محمدحسین باز یار، سوران بالکانه، محراب پور جعفر، میلاد براهوئی، 
امیرحسین دهقان، علی جوزری، آرتا رضایی، عرفان محمدپور، امیرحمزه صدیق 
زاده، امیر مرادی و امیرحسین تقوی چهارده بازیکنی هستند که طبق نظر علی 

صانعی عازم این رقابت ها شده اند.
برنامه دیگر دیدارهای تیم ایران به شرح زیر است: 

پنجشنبه 2۸ بهمن
تیم ملی فوتسال ایران - تیم ملی فوتسال قرقیزستان )ساعت 1۶:30(

شنبه 30 بهمن
تیم ملی فوتسال ازبکستان - تیم ملی فوتسال ایران )ساعت 1۶:30(

اسطوره فوتبال فرانسه از الریان اخراج شد
رســانه های قطری خبر از 
لوران بلان سرمربی  برکناری 
تیم الریان را دادند. به گزارش 
ایرنــا، لوران بلان ســرمربی 
مطرح فرانســوی پس از یک 
فصــل و نیم حضــور در تیم 
الریــان قطــر از هدایت این 
تیم برکنار شد. الریان که در 
آخرین بازی خود با تساوی یک بر یک برابر السیلیه متوقف شد، مسوولان باشگاه 
را بر این وا داشــت که تا فکری به حال نیمکت تیم کنند و این ســرمربی را از 
ســمت خود اخراج کنند. الریان که ستاره هایی مانند خامس رودریگز و استیون 
انزونــزی را در ترکیب خود دارد، در حال حاضر با 1۸ امتیاز در رده نهم جدول 
دوازده تیمی لیگ ســتارگان قطر قرار دارد. شــجاع خلیل زاده مدافع تیم ملی 
فوتبال ایران نیز در این تیم عضویت دارد. لوران که از اسطوره های فوتبال فرانسه 
محسوب می شود، سابقه هدایت بوردو، تیم ملی فرانسه و باشگاه پاری سن ژرمن 

را در کارنامه دارد.

 رضاییان از جمعه پرسپولیس را همراهی خواهد کرد
فوتبال  تیم  بازیکن جدید 
از روز جمعه و  پرســپولیس 
دیدار مقابــل آلومینیوم اراک 
به  سرخ پوشان  برای  می تواند 
میدان برود. بــه گزارش روز 
یکشنبه ایرنا،  رامین رضاییان 
آخریــن خرید تیــم فوتبال 
پرسپولیس در نقل و انتقالات 
زمستانی بود. این بازیکن در آخرین ساعات پنجره نقل و انتقالاتی توانست با فسخ 
قراردادش از الدحیل قطر به جمع سرخپوشان اضافه شود. این بازیکن صبح دیروز 
به تهران رســید و به منظور برگزاری نشست با مسوولان پرسپولیس راهی دفتر 
این باشــگاه شد. مجوز بازی رضاییان دیروز صادر شده اما در بازی برابر نساجی 
سرخ پوشــان را همراهی نکرد. رضاییان از امروز در تمرینات پرسپولیس حاضر 
خواهد شــد و خود را برای دیدار هفته هجدهم این تیم مقابل آلومینیوم اراک 
که جمعه هفته آتی برگزار می شــود، مهیا می کند. و ی پس از خروج از باشگاه 
در جمع خبرنگاران اظهار داشت: خوشحالم از اینکه توانستم در این مقطع، دل 
هواداران را شــاد کنم. تنها هدف من همین بــود. همین موضوع خودش ثابت 
کننده، خیلی چیزها است. وی افزود:  زمان خودش خیلی چیزها را ثابت می کند.

لیگ دسته یک زنان
 سریک گنبد قهرمان شد

تیم والیبال ســریک گنبد 
با شکست نماینده اصفهان به 
مقام قهرمانی لیگ دسته یک 
زنان سال 1400 دست یافت.

به گزارش گروه ورزشــی 
مســابقات  ســالاری،  مردم 
والیبال قهرمانی باشــگاه های 
دســته یک زنان کشور سال 
1400 جام »ســردار دل ها« 
که از 25 دی ماه با حضور 33 تیم آغاز شــده بود، امروز )یکشــنبه 24 بهمن( با 

قهرمانی نماینده گنبد به پایان رسید.
مرحله  نهایی این رقابت ها امروز با دو دیدار در ســالن آیت ا.. خاتمی اردکان 
پیگیری شــد و تیم های موحم فریدون کنار و ستارگان درخشان تربت در دیدار 

رده بندی و برای کسب مقام سومی به مصاف یکدیگر رفتند.
نماینده تربت حیدریه با نتیجه ســه بر یک موحم را شکســت داد و به مقام 

سومی و مدال برنز لیگ دسته یک زنان سال 1400 دست یافت.
تیم های علی بابا اصفهان و ســریک گنبد که  )شــنبه 23 بهمن( با صعود به 
دیدار نهایی سهمیه لیگ برتر زنان سال 1401 را به دست آورده بودند، در دیدار 
نهایی این رقابت ها برای کسب عنوان قهرمانی به مصاف هم رفتند و نماینده گنبد 
با اقتدار و ســه بر صفر حریف خود را شکست داد. بدین ترتیب تیم های سریک 
گنبد، علی بابا اصفهان و ســتارگان درخشان تربت حیدریه مقام های اول تا سوم 

لیگ دسته یک زنان سال 1400 را از آن خود کردند.

اخبار کوتاه

مجموعه ورزشــی حضــرت امام علی )ع( که توســط 
حســن یزدانی قهرمان المپیک و جهــان در منطقه لپو 
صحرا شهرســتان جویبار مازندران احداث شده است، در 

هفته جاری افتتاح خواهد شد.
به گزارش گروه ورزشــی مردم سالاری حسن یزدانی 
دارنــده مدال های طلا و نقره المپیک و 3 طلا، یک نقره و 
یــک برنز جهان در گفت و گویی صحبت هایی را در مورد 
ساخت این مجموعه ورزشی و همچنین هدف های آینده 

اش داشت که در ادامه می خوانید.
دوست داشتم بعنوان عضو کوچکی از جامعه 
بزرگ کشتی دین خود را به این خانواده اداء کنم

یزدانی در مورد چرایی ســاخت مجموعه ورزشــی در 
زادگاهش گفت: چون خودم یک ورزشــکار بودم، دوست 
داشــتم در زمینــه ورزش قدمی بــردارم و بعنوان عضو 
کوچکی از جامعه بزرگ کشــتی، دین خــود را ادا کرده 
و خدمتی به آن ها کرده باشــم و در اولین مرحله به فکر 
این افتادم که یک باشــگاه ورزشی کشتی احداث کنم و 
سرمایه های این ســرزمین با حضور در این سالن و انجام 
تمرینات، بتوانند اهدافی برای خود ترســیم کنند و به آن 

خواسته ای که دارند، برسند.
دغدغه جوانان سرزمینم را دارم

وی ادامــه داد: یکی دیگــر از اهــداف از احداث این 
مجموعه ورزشــی، حمایت هرچند کوچک از نوجوانان و 
جوانان این ســرزمینم بود تا با ورود به فضای ورزشی، از 
آسیب های فرهنگی و اجتماعی به دور باشند و اگر اوقات 

فراغتی دارند، آن را با ورزش بگذرانند.
یزدانی تصریح کرد: بعنوان یک ایرانی، شــخصا دغدغه 
جوانان سرزمینم را دارم و دلم نمی خواهد که به راه هایی 
کشیده شــوند که در شأن آن ها نیست و هرچقدر که در 
توانم باشد، این موضوع را بعنوان یک هدف دنبال خواهم 

کرد، چرا که خود را مدیون مردم این سرزمین می دانم.
روستای محل زندگی من و روستاهای اطراف آن 

نیازمند یک فضای ورزشی بودند
دارنده مدال طــلای  المپیک گفت: در منطقه ای که 
محل زندگی من است فضای خوب ورزشی وجود نداشت 
و به نوعی بچه محل های من و همشهریانم جای مناسبی 
را برای ورزش کردن نداشــتند، و مــن از همان نوجوانی 
دوست داشتم که اگر به یک جایگاهی رسیدم بتوانم قدم 
کوچکی و به اندازه وسع خود برای این منطقه، شهرستان 
و استان خودم بردارم و دین خودم را اداء کنم تا انشاء اله 
بتوانیم که قهرمانان خوبــی در این مکان پرورش بدیم و 

آن ها هم مدال آور باشند.
در اوقاتی که در اردوهای تیم ملی حضور ندارم، 

در این سالن در خدمت کشتی گیران خواهم بود
دارنــده مــدال نقره المپیــک گفت: من اگــر درگیر 
تمرینات و اردوهای تیم ملی نباشــم، قطعا در این سالن 
که افتتاح خواهد شــد، تمرین خواهم کرد و در کنار این 
نونهالان خواهم بود و اگر هم ســئوالی یا ایرادی باشد، با 
کســب اجازه از مربیان و بزرگترهای سالن، سعی می کنم 

که به اندازه خودم یاری دهنده باشم.
وی ادامه داد: مربیان سازنده من آقای همت مسلمی و 
آقای امید اســماعیل پور در این سالن تمرین خواهند داد 
و در کنار ایشــان آقای حمزه قریشی کمک خواهند کرد 
و منتظر آن هســتیم تا شــرایط به چه گونه پیش برود و 
اگر مربیانی علاقمند به آموزش در این ســالن باشند در 

خدمت آن ها هستیم.
از تمامی قهرمانان و بزرگان کشتی جویبار 

درخواست می کنیم که از لحاظ فنی به کمک ما بیایند
دارنده 3 مدال طلای جهان گفت: جویبار در کشــتی 
قهرمانان و مربیان بزرگی دارد و من از همین جا از تمامی 
این عزیــزان دعوت می کنم که در صــورت تمایل به هر 
نحــوی که می تواننــد از لحاظ فنی به کمــک ما بیایند، 
بهرحال حضــور قهرمانان و مربیان بــزرگ جویبار باعث 
دلگرمی مــا و نونهالان و نوجوانانی خواهد بود که در این 
ســالن به تمرین می پردازند، البتــه می دانم که اکثر این 

دوســتان مشــغله کاری دارند ولی اگر هر زمان احساس 
کردنــد که علاقمند بــه حضور در این ســالن و پرورش 
نونهالان هستند، حتما از آن استقبال خواهیم کرد، چراکه 
هدف همه ما اعتلای ورزش استان، کشور و افتخارآفرینی 

جوانان در میادین جهانی و المپیک است.
در این مجموعه ورزشی به غیر از سالن کشتی، 

امکانات دیگر نیز احداث خواهد شد
یزدانــی تصریــح کرد: ایــن مجموعه در یــک و نیم 
کیلومتری ســاحل دریا قرار دارد و یک مجموعه ورزشی 
چند منظوره اســت، از جمله فضاهایی که قرار اســت در 
این مجموعه احداث شــود کمپ تمرینی فوتبال، فوتسال 
و ورزش های ســاحلی از جمله قایقرانی و سایر ورزش ها 
اســت. ضمن اینکه به دنبال احداث ســالن بدنســازی، 
رســتوران و خوابگاه هســتیم تا یک خانه ورزش داشته 

باشیم.
وی ادامه داد: فعلا سالن کشتی حاضر شده و سه تخته 
تشــک در آن پهن شده اســت و در حال حاضر به دنبال 
فراهم کردن امکانات بدنســازی هستم.  به اندازه بضاعت 
خودمان ســعی کردیم که ابتدا سالن کشتی را راه اندازی 
کنیم تا در خدمت کشتی گیران باشیم و رفته رفته سعی 
خواهیم کرد که این مجموعه را بعنوان یک آکادمی و یک 

پایگاه استعدادیابی تبدیل کنیم.
امیدواریم که مسئولان نهادها و سازمان های 

ذیربط کمک لازم را به ما داشته باشند
دارنده سه مدال طلای جهان اظهار داشت: برای تکمیل 
این مجموعه نیازمند حمایت مالی هستیم اما انتظار دارم 
که این حمایت از سوی مســئولان نهادها و سازمان های 
ذیربط انجام شــود و به نوعی پای کار بیایند، هرچند که 
مــردم به ما لطف دارند اما بهرحال باید کمک های لازم از 
ســوی نهادهای مسئول به ما بشــود تا بتوانیم به تمامی 

اهداف خود دست پیدا کنیم.
اگر بخواهیم یک مجموعه حرفه ای و کامل داشته 

باشیم حداقل نیاز به 40 میلیارد تومان پول است
یزدانی در مورد هزینه هایی که برای ســاخت ســالن 
کشتی شده اســت تصریح کرد: البته من درگیر تمرینات 
هســتم و کارهای مالی و اقدامات انجام شــده را بر عهده 
پدر گرامی ام گذاشــته ام اما اگر نیاز به حضور من باشد به 
اتفاق پدر در ارگان هــای مربوطه خواهیم رفت. اما تا آن 
جایی که من می دانم برای همین سالنی که ساخته شده 
اســت تا الان 2 میلیارد تومان هزینه شده و اگر بخواهیم 
سالن بدنســازی را نیز به این ســالن اضافه کنیم و یک 
مجموعه کامل برای کشتی داشته باشیم چیزی حدود 3 
میلیارد دیگر باید هزینه کنیم، تا یک پایگاه مناسب برای 

تمرینات کشتی گیران استان باشد.
دارنــده مدال های نقــره و برنز جهان ادامــه داد: اگر 
بخواهیــم یک کمپ تمرینی کامل با توضیحاتی که دادم، 
در اســتان مازندران برپا کنیم حــدود 40 میلیارد تومان 
هزینه خواهد داشــت. البته برآورد ما در ســه سال پیش 

15 میلیارد تومان بــود اما به دلیل تورم به وجود آمده و 
گرانی هایی که شده شاید در آینده این رقم به 50 میلیارد 
تومان هم برســد. ولــی ما تلاش خــود را خواهیم کرد، 
توکلمان به خدا اســت و امیدواریم که اتفاق خوبی بیافتد 

تا بتوانیم خدمتی به جامعه ورزش کشور کرده باشیم.
***باخت به تیلور را نمی توان به گردن کسی انداخت 

اما قطعا هر شکستی دلایلی دارد
دارنــده مدال طلای رقابت های جهانــی نروژ در مورد 
پیروزی اش پس از ســه شکســت مقابــل دیوید تیلور 
آمریکایی گفت: قطعا اتفاقاتی که داخل کشتی می افتد و 
باعث باخت می شــود را نمی شود به گردن کسی انداخت. 
اما گاهی اوقات قســمت این بوده که من بعنوان بازنده از 
میدان کشــتی بیرون بیایم اما باید بگویم که همه مربیان 
در آن موقع زحمت خود را کشیده اند، چه در دوره آقای 
خــادم، چه در دوره آقــای طلایی و چــه در دوره آقای 
محمدی خاطرات خوبی باهم داشتیم اما در مورد اتفاقاتی 
که داخل المپیک افتاد، تقدیر بر این بود که نتوانیم به آن 
چیزی که خواستیم برسیم و حریف بهتر بود. در لحظات 
پایانــی اتفاقی افتاد که به آن چیزی کــه دنبالش بودم، 

نرسیدم و در نهایت دست حریفم بالا رفت.
وی ادامــه داد: بعد از مســابقات المپیــک آقای دبیر 
تصمیــم گرفتند که با کادر جدیــدی کار را دنبال کنند 
و آقای پژمان درســتکار هم خیلی زحمت کشید و جای 
تشــکر دارد. جدا از بحث اینکه ایشان بعنوان سرمربی به 
کشــتی گیران کمک کرد، رابطه خوبی را با کشتی گیران 
برقرار کرده و یک رفاقت صمیمی بین شــاگرد و اســتاد 
اســت. همچنین ایشــان از لحاظ روحــی و روانی، نحوه 
اجرای تمرینات و آنالیز بسیار خوب کار کردند و همه این 
موضوعات بر عملکرد تیم تأثیرگذار اســت. اما باید بگویم 
که بعنوان یک شــاگرد وظیفه دارم از تمامی کسانی که 
برای من زحمت کشــیدند و بر گــردن من حق دارند، از 
جمله مربیان سازنده ام و همچنین آقایان محمد طلایی، 

رسول خادم، غلام محمدی و سایر دوستان تشکر کنم.
یزدانی تصریح کرد: یک تشکر ویژه و خسته نباشید نیز 

باید به آقای پژمان درستکار بگویم 
وی ادامه داد: موفقیت خود و تیم ملی  در نروژ را اول 
لطف خدا می دانم چراکه هرچه خدا مقدر بداند برای بنده 
اش می خواهد اما بهرحال پس از مسابقات سخت المپیک 
و فشــار تمریناتی که داشتیم، واقعا کار سختی بود که در 
40 روز آماده یک رقابت سخت دیگر شوم اما تلاش هایی 
که انجام شــد چه از لحاط ریــکاوری، تمرین، موضوعات 
روحــی و روانی و آنالیز حریفان، در یک کار حرفه ای بی 
تأثیــر نبود و حاصلش به لطف خدا پیروزی بر یک حریف 
خــوب آمریکایی بود و از اینکه توانســتم دل عزیزانی که 
در بازی های المپیک ناراحت کردم را در نروژ شــاد کنم 

بسیار خوشحالم.
شروع درخشش کشتی گیران جویباری پس از 

کسب مدال طلای حاجی زاده بود

ملــی پــوش وزن ۸۶ کیلوگــرم کشــورمان در مورد 
شــکوفایی کشــتی آزاد در جویبار مازنــدران گفت: در 
گذشــته این منطقه کشتی گیران خوبی همچون سبحان 
روحی آیت واگذاری، یعقوب نجفی جویباری و ... را داشت 
اما به نظرم شــروع درخشش کشتی گیران جویباری پس 
از کســب مدال طلای مهدی حاجــی زاده بود و نمایش 
خوب وی در مسابقات جهانی باعث شد تا علاقمندان در 
این رشــته ورزشــی ثبت نام کنند و پس از آن قهرمانان 
بزرگی از این منطقه در کشــتی دنیا مطرح شدند و بنده 
هم نیز همچون این دوســتان عضو کوچکــی از خانواده 
بزرگ افتخارآفرین کشتی هستم و امیدوارم که این روند 
ادامه دار باشــد و نسل به نســل بتوانیم شاهد درخشش 

کشتی در سراسر ایران از جمله مازندران باشیم.
در ابتدا خواستم کشتی را رها کنم

اما اصرار و پافشاری پدرم و حمایت مربی ام 
باعث شکوفایی ام شد

در 11 سالگی کشــتی را استارت زدم اما آن زمان در 
یک حال و هوای دیگر بودم و به دنبال دیگر ســرگرمی ها 
همانند ســایر هم سن و ســالنم بودم و با این هدف که 
قهرمــان المپیک و جهان شــوم به کشــتی نیامده بودم 
بلکه آمده بودم که ورزش کنم و دوســت داشتم در یک 
رشته ورزشی فعال باشم و چون در مازندران بیشتر مردم 
علاقمند به کشتی هستند و من هم به خاطر کشتی های 
ســنتی که برگزار می شد، کشتی را دوست داشتم در این 

رشته ورزشی ثبت نام کردم.
وی ادامــه داد: آنقدر که فشــار تمرینات و اســترس 
مسابقات زیاد بود می خواســتم این رشته را رها کنم، اما 
اصرار و پافشاری پدرم به اینکه من می توانم در این رشته 
موفق باشم و حمایت مربی ســازنده ام باعث شد در این 
رشته ماندگار شوم و به لطف خدا این اتفاقات خوب برای 
من رقم خورد و امیدوارم که توانســته باشم دل عزیزانی 
که همیشــه برای من می تپد و مردم بزرگوار کشــورم را 

شاد کرده باشم.
یزدانی تصریــح کرد: البته این را هــم باید بگویم که 
خیلی زود در کشــتی موفق شدم و انگیزه لازم را بدست 
آوردم که می توانم موفق شوم و به همین دلیل در نوجوانی 
برنامه ریزی کردم که در بالاترین ســطح کشتی دنیا که 
همان کسب مدال طلای المپیک است قرار بگیرم که خدا 
را شــکر این این لطف الهی شامل من شد و امیدوارم بازم 
بتوانم این اتفاقات خوب را برای کشــتی ایران رقم بزنم و 

بتوانم در المپیک پاریس نیز طلایی باشم.
حرفه ام ورزش است و دوست دارم در آینده و 
پس از دوران قهرمانی نیز در خدمت ورزش باشم

یزدانــی در مورد اینکه پــس از دوران قهرمانی به چه 
چیزی فکر می کند گفت: حرفه من کشتی و ورزش است 
و شناخت دیگری در جای دیگر ندارم و آنچه که دارم اولا 
لطف خدا و دوم از ورزش اســت. قطعا سعی خواهم کرد 
در آینده اگر بتوانم کاری بکنم در رشــته تخصصی خودم 
گام بردارم و بعد از آن اگر توانســتم در سایر ورزش ها نیز 

قدمی بردارم و تأثیرگذار باشم.
وی ادامه داد: دوست دارم به تمام کسانی که به ورزش 
علاقمند هســتند، در هر رشته ای که باشند کمک کنم و 
بتوانــم مکانی را برای ورزش کردن برای آن ها فراهم کنم 
البته امیدوارم که خدا این لطف را به من داشــته باشد و 

توان انجام این کار را نیز به من بدهد.
یزدانــی تصریح کرد: بــه نظرم هرچقدر کــه بتوانیم 
جوانــان را به ســمت ورزش جــذب کنیم، آن هــا را از 
آســیب های فرهنگی و اجتماعی دور خواهیم کرد و باید 
یک محیط ورزشــی را به وجود بیاوریم که جوانان ضمن 
کســب آمادگی و سلامتی جســمانی و روحی، از لحاظ 

اخلاقی و فرهنگی نیز ارتقاء پیدا کنند.
این قهرمان بزرگ کشــتی جهان در پایان خاطرنشان 
کرد: امیدوارم همین کار کوچی که انجام شده، مورد قبول 
دوستان باشــد و بتوانیم در آینده کشتی گیران خوبی را 

به دنیا معرفی کنیم.

تیم لبنیات هراز آمل با پیروزی مقابل نمایده مریوان، 
جایگاه خود را در رتبه دوم جدول لیگ برتر مردان قطعی 

کرد و حریف تیم هفتم در مرحله یک چهارم نهایی شد.
به گــزارش گروه ورزشــی مــردم ســالاری ، هفته 
بیست وششــم و پایانی مرحله مقدماتی مسابقات والیبال 
قهرمانی باشگاه های برتر مردان ایران جام »سردار دل ها« 
دیروز )یکشــنبه 24 بهمن ماه( با هفت دیدار در شهرهای 
ارومیه )دو دیدار(، آمل، رفسنجان، گرگان، تهران و رامسر 

پیگیری می شود.
شــاگردان بهروز عطایــی در تیم لبنیــات هراز آمل 
بــا پیروزی قابــل پیش بینی مقابل راه یــاب ملل مریوان 
در آخرین بــازی مرحله گروهی، جایــگاه دومی خود را 
در جــدول تثبیت کردند و حریف تیــم هفتم در مرحله 

یک چهارم نهایی شدند.
آملی ها در هفته بیست وششــم با نتیجه سه بر صفر و 
ثبــت امتیازات 25 بــر 1۶، 25 بر 1۹ و 25 بر 12 مقابل 
شــاگردان آرش صادقیانی در تیم راه یــاب مریوان پیروز 
شدند تا با کسب هجدهمین برد، پنجاه ودو امتیازی شوند.
پیش از نیــز و در دور رفت لبنیات هراز آمل موفق به 

کسب پیروزی سه بر یک مقابل مریوانی ها شده بود.
رقابــت دو تیم در مدت زمان 74 دقیقه انجام شــد و 

علیرضا گیلانی، بهروز جعفری، مسعود ذوقی و اسماعیل 
رزقــی به عنوان ناظر فنی، ناظــر داوری، داور اول و داور 

دوم، نظارت و قضاوت آن را برعهده داشتند.
هورسان انتقام شکست دور رفت

را از گنبد گرفت
هورسان رامســر با پیروزی سه امتیازی مقابل نماینده 
گنبد موقتا از خطر ســقوط به لیگ دســته یک فرار کرد 
و بــرای قعطی شــدن این مهم، باید منتظر نتایج ســایر 

تیم های قعر جدولی بماند.
شــاگردان مســعود آرمات در تیم هورسان در آخرین 
بازی خــود در لیگ برتر 1400 مقابل شــهرداری گنبد 
با نتیجه ســه بر صفر پیروز شــدند تا انتقام باخت هفته 

سیزدهم را از حریف بگیرند.
در این مســابقه نماینده رامسر با امتیازات 25 بر 22، 
25 بر 1۸ و 25 بر 10 از ســد حریف گذشــت تا نهمین 

پیروزی و سی امین امتیاز را کسب کند.
در طــرف مقابل اما شــهرداری گنبد با این شکســت 

جایگاه دهمی خود را به خطر انداخت.
در هفته سیزدهم، هورسان رامسر با نتیجه سه بر صفر 

مقابل شهرداری گنبد شکست خورده بود.
این بازی در مدت زمان 74 دقیقه انجام شــد و در آن 

امین درغنه بازیکن شــماره 1۹ شهرداری گنبد در ست 
سوم کارت زرد گرفت.

محمد علی امیدی، مجید محسنی شوشتری، محمدرضا 

درفش کاویان و اصغــر میرزایی، به عنوان ناظر فنی، ناظر 
داوری، داور اول و داور دوم، تیــم نظــارت و قضاوت این 

مسابقه را تشکیل دادند.

حسن یزدانی: دغدغه جوانان سرزمینم را دارم

باخت به تیلور را نمی توان به گردن کسی انداخت

جایگاه دومی لبنیات هراز قطعی شد

هورسان شکست دور رفت برابر گنبد را جبران کرد

جلســه بررسی شــکایت یکی از اعضای مجمع انتخابات 
فدراســیون تکوانــدو از وزارت ورزش و جوانان صبح دیروز 
)یکشــنبه( در دیوان عدالت اداری برگزار شــد.  امیرحسین 
شکری در گفت وگو با ایسنا، درباره برگزاری جلسه رسیدگی 
به شکایت از وزارت ورزش بابت انتخابات فدراسیون تکواندو، 
اظهــار کرد: بنده بــه عنوان وکیل آقای حســینعلی نظری 
ســرمربی تیم ملی پومسه و یکی از اعضای مجمع انتخاباتی 
فدراسیون تکواندو، علیه وزارت ورزش در دیوان عدالت اداری 
طرح شــکایت کردم. طبق صورتجلسه امضا شده در مجمع 
انتخاباتی فدراسیون تکواندو، اعضای حاضر در مجمع 57 نفر 
بودند که به استناد بند یک ماده 15 اساسنامه فدراسیون های 
ورزشــی و بند 5 ماده 13 دســتورالعمل شرایط اختصاصی 
نامزدهــای داری وثاقت نحوه ثبت نــام و رای گیری، برای 
انتخاب رییس فدراســیون به نصف +1 رای اعضای حاضر در 
مجمع نیاز اســت که با احتساب 57 عضو حاضر مجمع، فرد 
منتخب باید صاحب 30 رای می شد اما متاسفانه آقای ساعی 
با کسب 2۹ رای به عنوان رییس فدراسیون معرفی شد. این 

وکیل دادگســتری افزود: بر اســاس قانون با توجه به اینکه 
آقای ســاعی به حد نصاب تعیین شده آرا نرسیده بود، باید 
انتخابات به دور دوم کشیده می شد که اینکار صورت نگرفت و 
صورتجلسه امضا و تصویب شد. ما نیز به دنبال این اتفاق، علیه 
وزارت ورزش طرح دعوی کردیم و خواهان ابطال صورتجلسه 
امضا شــده و انتخابات فدراسیون تکواندو شدیم. وی تصریح 
کرد: دیروز )یک شنبه( نیز جلســه رسیدگی با حضور آقای 
فلاح نماینده وزارت ورزش و آقای نیری نماینده فدراســیون 
تکواندو در دیوان عدالت اداری برگزار شد و دفاعیات خود را 
انجام دادند. ما نیز به بندهای قانونی فوق اســتناد کردیم و 
خواستار ابطال انتخابات شدیم. شکری تاکید کرد: در شرایط 
فعلی خواســتار دستور موقت برای جلوگیری از صدور حکم 
ریاست هادی ساعی شدیم تا دادگاه در نهایت حکم خود را در 
این باره صادر کند. ما پیش از این طی صحبتی که با معاونت 
ریاســت جمهوری و وزارت ورزش داشتیم درخواست کرده 
بودیم حکم ریاست آقای ساعی صادر نشود اما دستور موقت 

آن را باید از دیوان عدالت اداری درخواست می کردیم.

رسیدگی به درخواست ابطال انتخابات تکواندو در دیوان عدالت اداری 


